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Protokół nr XXVIII 

z XXVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 30 listopada 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Wąwolnica, ul. Lubelska 39. Obrady rozpoczęto 30 

listopada 2021 o godz. 09:00, a zakooczono o godz. 10:23 tego samego dnia. Obradom 

przewodniczyła Ewa Żybura –przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica.  

Przewodnicząca Rady Ewa  Żybura powitała zebranych na sesji Radnych, p. Wójta    

p. Sekretarza, p. Skarbnik   p. Protokolant, p. Informatyka. Następnie poinformowała,  

że  sesja jest nagrywana. Nagranie zostanie udostępnione w Bip i na stronie Gminy 

Wąwolnica. 

Przewodnicząca słowami „ Otwieram XXVIII sesję Rady Gminy Wąwolnica” otworzyła obrady 

Rady, następnie  w oparciu o listę obecności oraz potwierdzenie obecności na tabletach, 

stwierdziła,  że na sali jest obecnych 13 radnych, co stanowi wymagane kworum  

do podejmowania uchwał. 

Poinformowała również, że sesja została zwołana prawidłowo 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyoska 

7. Paulina Marczak 

8. Beata Pruchniak 

9. Bartłomiej Rukasz 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

 

2. Przyjęcie porządku obrad XXVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca przypomniała, że  porządek obrad radni otrzymali w materiałach następnie 
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Wobec braku propozycji, Przewodnicząca odczytała poniższy proponowany porządek obrad, 

następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowania podczas sesji odbywały się za pomocą tabletów oraz przez podniesienie ręki. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XXVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Protokół Radni otrzymali na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi. 
Przewodnicząca zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi do protokołu. 
Wobec braku uwag przeszła do przeprowadzenia głosowania w sprawie przyjęcia protokołu  

z XXVII sesji Rady  Gminy. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica.  
Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XXVII sesji został przyjęty. 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

- Głos zabrał Wójt Marcin Łaguna, który przedstawił sprawozdanie z okresu 

międzysesyjnego: 

 - Przebudowa drogi wojewódzkiej Nr 830 – Budowa chodnika i oświetlenia drogowego w m. 

Łąki pomiędzy Wąwolnicą a Nałęczowem. Na ten cel pozyskaliśmy 6mln 100 tys. zł.  

z rządowego programu. Zostało wysłane pismo do Zarządu Województwa Lubelskiego  
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w temacie porozumienia oraz pomocy finansowej w zakresie współfinansowania przez 

Zarząd Woj. Lubelskiego wkładu własnego tej inwestycji. Jest to duża inwestycja o dużym 

kalibrze finansowym, chodzi o to, żeby kosztowała nas jak najkorzystniej, żeby wkład własny 

również był pomniejszony o wkład własny województwa. W tym samym temacie zostało 

wysłane pismo do Gminy Nałęczów w intencji współfinansowania tej  inwestycji. 

-Modernizacja ujęcia wody w Karmanowicach. Był ogłoszony przetarg na II etap modernizacji 

ujęcia wody , które zaopatruje w wodę kilka miejscowości naszej Gminy. Wójt przypomniał, 

że na ten cel pozyskaliśmy dofinansowanie z PROW-u 746 tys. . Wczoraj zakooczyło się  

postępowanie przetargowe. Był to I przetarg w naszej historii w formie elektronicznej, 

zgodnie z nowelą ustawy Prawo Zamówieo publicznych. Wpłynęło 6 ofert , obecnie trwa 

rozpatrywanie. Na następnej sesji będzie już wiadomo, kto wygrał. 

- Rąblów -modernizacja  pomieszczeo oraz dachu na budynku dawnej szkoły. Zadanie zostało 

wykonane. Trwają prace związane z odbiorami technicznymi.  Wykonawcą była firma 

BUDREM – Piotr Wójcik z Nałęczowa.  

Klub Seniora w Gminie Wąwolnica. Na ten cel Gmina również pozyskała dofinansowanie  

w wys. 1 mln 313 tys. . Całośd projektu prowadzi Europejska Fundacja Inicjatyw. Odbyło  

się uroczyste otwarcie Klubu Seniora. Wójt wspólnie z Przewodniczącą  

i Wiceprzewodniczącym oraz Radną E. Tomaszewską brali udział w uroczystym i miłym 

spotkaniu. Radośd, entuzjazm, występy artystyczne, śpiewy. Widad, że Klub się rozwija w tym 

trudnym czasie. Cieszy to, że ten Klub działa.   

- Inwestycja WOD-KAN. W ramach projektu został zakupiony agregat koszt.  14 919,50 . 

Dostawca ZPH ELMECO p. Januszewski. Obecnie trwa proces zmierzający  

do wyegzekwowania odpowiedniego poziomu jakościowego wykonania prac na tej 

inwestycji. Prowadzona jest korespondencja, która ma wymusid na wykonawcy poprawki. 

Chcemy zmusid wykonawcę, żeby dokooczył tą inwestycję w sposób należyty. Dotyczy  

to głownie placu manewrowego i wykooczenia wewnątrz oczyszczalni ścieków, której 

dotyczy to zadanie . 

-Przebudowa sieci wodociągowej i budowa oświetlenia drogowego przy ul. Bełżyckiej w m. 

Wąwolnica. Na ten cel otrzymaliśmy dofinansowanie  925 tys. zł. ze środków rządowych. 

Zadanie związane z częścią wodociągową i oświetleniową  zostało już  zakooczone.   

Dzięki wielomiesięcznym staraniom Pani Kierownik Inwestycji, udało się pozyskad dotację 

specjalną związana z tą inwestycją. Od 2019 r. Pani Beata prowadziła korespondencję  

z koncernem Nestle, które zajmuje się strategią w zakresie ochrony wód podziemnych. 

Związane jest to z projektem, który ma wspierad inwestycje z gospodarką wodno – ściekową, 

aby te wody były chronione. Na ten cel Gmina Wąwolnica pozyskała ponad 228 tys. zł.  

Te pieniądze będą dokładnie w tą inwestycję włożone. 
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- 15 listopada odbyła się w Janowie Lubelskim konferencja pt. Cyfrowa Gmina.  

Z rąk pełnomocnika rządu p. Janusza Cieszyoskiego Wójt odebrał czek na 137 tys. zł.  

Będą to środki przeznaczone na szeroko pojętą cyfryzację. , na sprzęt, na oprogramowanie, 

które musimy co jakiś czas wymieniad. Ta kwota na pewno odciąży budżet gminy w tym 

zakresie. 

- Przebudowa budynku dawnego przedszkola w Wąwolnicy na Centrum Integracji 

Społecznej. Trwają prace przygotowawcze Tutaj zgodnie z wolą radnych, w odniesieniu  

do tego, że niewiele się dzieje, Wójt przekazał informację, którą uzyskał od wykonawcy  

o problemach kadrowych związanych z pandemią, które mają na to wpływ. Ponadto Wójt 

poinformował, że przekazał wykonawcy i projektantowi sugestie Radnych odnośnie 

wykorzystywanych do remontu materiałów. Wójt przypomniał, że na ten cel została 

pozyskana kwota 1530 tys. zł. środków rządowych. 

- Przebudowa sieci wodociągowej w m. Kębło. Inwestycja ma związek z doprowadzeniem 

wody w odpowiednim  ciśnieniu do prowadzonego przez siostry zakonne domu  

dla dzieciaków. Ta inwestycja jest współfinansowana przez siostry. W zeszłym tygodniu 

wpłynęła od nich kwota 25 tys. na ten cel. Ze strony gminy zostały zabezpieczone środki 

finansowe w wys. 46 tys. zł. W tym momencie analizowana jest możliwośd wykonania tego 

zadania, jeżeli pogoda nie pozwoli na wykonanie w tym roku, wówczas zostanie  

ono wykonane w przyszłym. 

- Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu gminy. W tym zakresie został 

ogłoszony przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów. Termin składania ofert upływa 

15 grudnia. Rozpisany przetarg obejmuje okres świadczenia usługi przez 2 lata. Miejmy 

nadzieję, że pozwoli to na obniżenie kosztów. 

- 11 listopada Wójt z Przewodniczącą Rady oraz radnymi wziął udział w uroczystościach 

patriotycznych . 

 - W ostatnim tygodniu odbył się Zarząd Straży Pożarnych. Wójt podziękował ustępującemu 

Zarządowi oraz wymienił członków nowo powołanego Zarządu. 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali na tablety,  

był on również opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych/…/. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad komisji przekazała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
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Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję, odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/203/21 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2021 r. została podjęta. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Lubelskiego  

w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 830 pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem.  

Projekt uchwały otrzymali Radni na tablety, był on również opiniowany przez Komisję 

Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię Komisji.  

Radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia poinformowała,  

że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabierali głosu. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję, odczytała projekt uchwały a następnie przeprowadziła głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Lubelskiego  

w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 830 pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 



Protokół Nr XXVIII  z XXVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica z 30 listopada 2021 r.  Strona 6 z 13 
 

 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/204/21 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Lubelskiego w zakresie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 830 

pomiędzy Wąwolnicą i Nałęczowem została podjęta. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Puławskiemu  

w postaci dokumentacji technicznej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 2539L 

Karmanowice-Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych  

w msc. Łopatki. 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że był on opiniowany na Komisji 

Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych, w związku z tym Przewodnicząca poprosiła  

o przedstawienie opinii w/w Komisji stałych. 

Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia, która 

poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. został 

pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca 

dodała, że był on opiniowany na Komisji Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych, w związku 

z tym Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii w/w Komisji stałych. 

Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia,  

która poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

został pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt 

uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Puławskiemu w postaci 

dokumentacji technicznej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 2539L Karmanowice-

Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych w msc. Łopatki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/205/21 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Puławskiemu w postaci dokumentacji technicznej dotyczącej 

przebudowy drogi powiatowej nr 2539L Karmanowice-Łopatki-Drzewce-Piotrowice  

w zakresie budowy chodnika dla pieszych w msc. Łopatki została podjęta. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Puławskiemu  

w postaci dokumentacji technicznej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 2539L 

Karmanowice-Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych  

na odcinku km od 0+00 do km 0+920 w msc. Karmanowice. 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach., był on opiniowany podczas wspólnych 

obrad Komisji Budżetu/…. / i Komisji Spraw Społecznych /…/ 

Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnej komisji.  

Radna D. Kolibska –przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia stwierdziła,  

że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła dyskusję, odczytała 

projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Puławskiemu w postaci 

dokumentacji technicznej dotyczącej przebudowy drogi powiatowej nr 2539L Karmanowice 

-Łopatki-Drzewce-Piotrowice w zakresie budowy chodnika dla pieszych na odcinku  

km od 0+00 do km 0+920 w msc. Karmanowice.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 
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Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/206/21 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Puławskiemu w postaci dokumentacji technicznej dotyczącej 

przebudowy drogi powiatowej nr 2539L Karmanowice-Łopatki-Drzewce-Piotrowice  

w zakresie budowy chodnika dla pieszych na odcinku km od 0+00 do km 0+920 w msc. 

Karmanowice została podjęta. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 2235L  

w miejscowości Wąwolnica na odcinku od km 0+005,80 do km 0+689,00”. 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach.  

Projekt uchwały był opiniowany przez obie komisje. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca posiedzenia obu komisji stwierdziła, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, następnie poddała go pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Puławskiemu  

w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi powiatowej nr 2235L  

w miejscowości Wąwolnica na odcinku od km 0+005,80 do km 0+689,00”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/207/21 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Puławskiemu w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2235L w miejscowości Wąwolnica na odcinku  

od km 0+005,80 do km 0+689,00”  została podjęta. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wąwolnica. 

Projekt uchwały został przekazany radnym w materiałach. Stawki w sprawie wynagrodzenia 

Wójta  zostały wypracowane na wspólnym posiedzeniu komisji,  następnie wpisane  

do projektu uchwały i  zaopiniowane przez komisje budżetu oraz komisję spraw społecznych. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię.  

Przewodnicząca wspólnych obrad obu komisji stwierdziła, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, 

Głos zabrała E. Tomaszewska przedstawiła swoją opinię odnośnie wynagrodzenia Wójta,  

w której  przedstawiła argumenty, dlaczego będzie głosowała przeciwko,. Radna nie jest 

przeciwko podwyżce wynagrodzenia dla Wójta, jest za jakąś podwyżką. Osoba sprawująca 

tak wysokie stanowisko powinna mied odpowiednie wynagrodzenie , tak jak  wszyscy 

sprawujący kierownicze stanowiska. Natomiast, jako Rada zostali postawieni przez obecnie 

sprawujący władzę rząd pod ścianą. Nie dostali wielkiego wyboru. Podwyżki jakie władze 

narzuciły sięgają min. 70 % wynagrodzenia Wójtów, Burmistrzów. Wcześniej takich 

podwyżek udzieliła władza sobie. Radna uważa, że w sytuacji, gdy większośd ludzi w naszej 

gminie pobiera minimalne emerytury, średnio ok. 1000 zł, minimalne wynagrodzenie  

ok. 2000 zł taka sugerowana podwyżka jest niemoralna, demoralizująca, nieprzyzwoita. 

Radna uważa, że pazernośd władz jest nieprzyzwoita. Tak uważają, wszyscy, z którymi Radna 

rozmawiała . Emeryci w 2022 r. dostaną 5 % rewaloryzacji od 2 000 zł Radna uważa,  

że podwyżki powinny byd proporcjonalne. Miesiąc temu zastanawialiśmy się nad 

podwyżkami czynszów dla przedsiębiorców , podatków od nieruchomości , wspaniałomyślnie 

podnieśliśmy podatki. Radna oświadczyła, że dokąd będzie Radną nigdy nie będzie głosowała 

za żadna podwyżką dla mieszkaoców gminy Wąwolnica. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Wobec wyczerpania tematu Przewodnicząca  zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, 

następnie poddała go pod dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wąwolnica. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (10) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Tadeusz Szyszka, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

PRZECIW (1) 

Elżbieta Tomaszewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/208/21 została podjęta. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet  

dla Przewodniczącego Rady Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach.  

Tak, jak w poprzednim projekcie uchwały stawki zostały wypracowane na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw Społecznych, następnie wpisane do projektu 

uchwały i zaopiniowane. 

 Przewodnicząca poprosiła o opinię Przewodniczącą wspólnych obrad.  Radna D. Kolibska 

przekazała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Głos zabrała Radna  E. Tomaszewska, która w tym wypadku jest za podwyżką, ponieważ  

ta podwyżka ma granice przyzwoitości. Jest adekwatna do pracy, jaką wykonuje. Radna  

nie jest przeciwna , żeby ktoś brał duże pieniądze za pracę, jaką wykonuje. 

Głos zabrał Wójt, który powtórzył stanowisko, jakie prezentował na komisji. Dodał,  

że tylko on i pracownicy Urzędu są w stanie ocenid pracę Przewodniczącej, ile razy pojawia 

się w Urzędzie i to w   takim ponadwymiarowym  czasie. Wójt w pełni przychyla  

się  do wniosku ,który został jednogłośnie wypracowany na komisjach.  

Wójt zwrócił, się do Radny o poparcie tego wniosku. 

Wobec braku innych głosów, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , odczytała projekt uchwały, 

następnie przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości diet dla Przewodniczącego 

Rady Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji Rady Gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyoska, 

Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (2) 

Adam Bieniek, Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXVIII/209/21 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wysokości diet dla Przewodniczącego Rady Gminy Wąwolnica, radnych i członków komisji 

Rady Gminy została podjęta. 

Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

Przewodnicząca stwierdziła, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja  

ani żadne zapytanie na piśmie. Następnie zapytała, czy ktoś z Radnych chce złożyd  teraz  

interpelację albo zapytanie na piśmie.  

Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytao na piśmie. 

Ad. 13. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

W wolnych wnioskach poruszono następujące tematy: 

 Radna E. Tomaszewska poruszyła temat drogi, która miała zostad rozpoczęta  

w Karmanowicach,  zapytała czy zostały podjęte działania w związku z zabezpieczeniem   

10 tys. zł na potrzeby drogi w Karmanowicach, miał zostad wytypowany geodeta i wytyczona 

działka pod drogę i ewentualnie wykupiona, czy coś zostało zrobione. 

-Pani Skarbnik odpowiedziała, że rozmawiała z Panią kierownik, od której otrzymała 

informację,  

że zadanie jest w trakcie realizacji. Nie ma jeszcze kosztorysu i konkretnej wyceny wartości.  

-Wójt potwierdził, że zadanie jest realizowane, podkreślił, że chce żeby zostało  

ono zrealizowane zgodnie z wolą radnych i deklaracją ze strony urzędu. To zadanie będzie 

prowadzone, prowadzone są ustalenia z właścicielami działki, to jest proces i złożonośd 

sprawy, która polega na tym, że jest do wytyczenia droga,  droga należy do właściciela 

prywatnego. W tym momencie nie ma ustaleo, co do konkretnej kwoty sprzedaży. Będzie  

to prowadzone jak zostało ustalone. Na tą chwilę, Wójt nie jest w stanie na jakim to jest 

etapie. Chce doprowadzid tą sprawę do kooca. 

- Radna E. Tomaszewska uznała, że nic się w tej sprawie się nie dzieje, a zarezerwowane  

10 tys. na rozpoczęcie tej inwestycji czekają na ciąg dalszy. Chce żeby tą informację usłyszały 

osoby zainteresowane. Zarezerwowane  10 tys. zł. było światełkiem w tunelu dla tych ludzi. 

Radna stwierdziła, że nie ma żadnych konkretów w tej sprawie. 

- Wójt powtórzył, że to zadanie chce wykonad, natomiast  złożonośd tej sprawy powoduje, 

że nie jest w stanie powiedzied, na jakim etapie jesteśmy. Wójt dodał, ze wielokrotnie na ten 
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temat była rozmowa i ten temat był poruszany w różnych sytuacjach. Działania mają  

iśd w tym kierunku, żeby wykupid ten teren i wybudowad tam drogę. Jest to pewien proces, 

który musi się odbyd. Wszyscy za jakiś czas będziemy cieszyli się , że powstanie tam dojazd 

dla mieszkaoców, którzy tam są. 

Radny D. Guzek poruszył temat oświetlenia, Wójt na poprzedniej  sesji obiecał mieszkaocom 

Łopatek, że jeszcze w tym roku będą mieli oświetlenie. Z tego, co wyczytał  

w przedsięwzięciach wykonanych przez B. Gałek ta inwestycja nie jest zaplanowana na ten 

rok, tylko na lata 2022 -2023. W roku 2022 – 10 tys. w 2023 dopiero 80 tys. W tym roku było 

zaplanowanych 50 tys. Radny nie chciał by żeby te pieniądze przepadły, albo przeszły na rok 

2023. To nie są pieniądze tylko gminy, ale sołectwa Łopatki, Stowarzyszenia Łopatki i Firmy 

ANDROS. Radny proponuje, żeby te pieniądze przeszły na 2022 rok, pomniejszone o nakłady 

finansowe poniesione w tym roku. Prosi o wyjaśnienie na najbliższej sesji. 

Pani Skarbnik poinformowała, że sprawa została wyjaśniona i radny był przy tym.  

Są uzgodnienia, że w tym roku , na tą chwilę jeszcze nie wiemy jaka będzie kwota, 

przypuszczalnie niecałe 20 tys. Skarbnik obiecała z Wójtem, że dokonają zmiany 30 grudnia 

do uchwały budżetowej na 2022 rok. Nie wiadomo, jaka kwota zostanie z tego roku.  

Ta kwota, która jest przewidziana na 2022 będzie powiększona o kwotę z tego roku. 

Skarbnik podkreśliła, że nic nie przepadnie, zostanie to przeniesione i dodane do kwoty   

z 2022 roku. W trakcie roku, gdy będziemy znali koszt całego zadania, to na jednej z sesji 

zostaną dokonane zmiany i prawdopodobnie to zadanie zakooczymy w 2022 r. Wtedy będzie 

zmiana i przeniesienie z trzeciego na drugi. 

Wójt dodał, że Radny ma rację, ten montaż finansowy był od dłuższego czasu  

tak skonstruowany, że Firma Materne Polska przeznaczyła na wspólny wniosek 

mieszkaoców, p. Radnego, P. Sołtys Wójta pewnej kwoty.  Materne przekazało 10 tys., 

Stowarzyszenie 10 tys., Sołectwo 10 tys. my przesunęliśmy 20 tys. suma montażu 50 tys. zł. 

Liczyliśmy, że to uda się zrobid w tym roku. W tym momencie trwają czynności  stworzenia 

dokumentacji technicznej, o czym mówił Wójt na poprzedniej sesji. Kwota 12 300 zł. 

wykonawcą p. Masiak. Wstępna deklaracja wykonawcy  dokumentacji była taka,  że może  

się  uda w tym roku doświetlid tą okolicę, ale patrząc na praktykę w terenie i na postęp robót 

nie idzie to tak sprawnie. Przykładem jest Wąwolnica, ul. Bełżycka czy Rąblów,  

gdzie od zakooczenia robót, jeszcze w tym momencie chyba się  nie świeci światło, a roboty 

zakooczyły się 2 miesiące temu. Prace te trwają dłużej i na pewno to potrwa i w tym roku nie 

uda się  tego zrobid. Nie jest to takie proste, jak wstępnie deklarował wykonawca 

dokumentacji. Zgodnie z tym, co powiedziała Pani Skarbnik , zrobimy wszystko,  

żeby te środki w pełni wykorzystad  na tą inwestycję w przyszłym roku. W tej chwili nie ma 

jeszcze tej dokumentacji. Wykonawca bodajże miał 3 miesiące na wykonanie  

tej dokumentacji, z tym, że deklarował, że zrobi to wcześniej. Natomiast, to się nie udało. 

Ten proces się przez to wydłużył. Ten zakres zostanie wykonany i dokooczony  już w 2022 r.  
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Radna E. Tomaszewska pytała również o kwestie dot. majątku gminnego, działki w Celejowie,  

na której Radni byli z komisją. Czy wiadomo co się tam dzieje i kto udzielił pozwolenie  

na wycinkę drzew i działania na tej działce.. Prowadzone były działania na tej działce przez 

nieznaną osobę, bo  oficjalnie jest to chyba działka gminna. Czy zostało tam  wykonane 

zabezpieczenie, żeby nikt tam nie  podejmował  żadnych działao, dopóki my tego  

nie sprzedamy, ani nie wydzierżawimy. O ile radna wie, to do tej pory nie ma takich umów 

nie zawieraliśmy. Mieszkaocy  są  zaniepokojeni.  

Wójt udzielił odpowiedzi- widzieliśmy na komisji  jak to wygląda, widad, że jakaś ingerencja 

osób zewnętrznych jest . Zgodnie z sugestią Radnych i informacja z terenu, zostało wysłane 

do konkretnej osoby zapytanie odnośnie tych prac. Nie uzyskaliśmy żadnej odpowiedzi.  

Była przeprowadzona rozmowa przez pracownika w Starostwie Powiatowym, 

odpowiedzialną za  mienie. Tam również otrzymali  informację , że jest problem z tą działką. 

Ponieważ my jesteśmy właścicielami a za następną działkę odpowiedzialny  jest Powiat 

Puławski  właściwie Skarb Paostwa, którym zarządza powiat , brakuje tam pewnych 

elementów związanych z dokumentacją, własnością. Problem zna pracownik, który się tym 

zajmuje. Będziemy chcieli tą sprawę doprowadzid do kooca. Jest to kolejny przykład sprawy, 

która jest złożona. Mamy sugestię,  ze konkretna osoba użytkuje tą ziemię, pojawiła  

się skrzynka elektryczna, były prace na dachu, natomiast nie mamy konkretnych informacji. 

Powiat nie dysponuje w pełni dokumentacją . To nie jest łatwy temat.  

Radna E. Tomaszewska nie rozumie tego, gdyby ktoś na jej działce coś budował, od razu 

poszłaby  

do tej osoby, albo do sądu. Nie rozumie, że ktoś wchodzi na teren i sobie zawłaszcza. Temat 

jest trudny. Trudny dlatego, że jest przyzwolenie. Jest druga działka w Celejowie, to czy ona 

może sobie rozpocząd działania , powycinad krzewy i urządzid np.  plac zabaw. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Ad. 14. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 10.35 Przewodnicząca zamknęła obrady XXVII 

sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakooczono i podpisano.  

Podjęte na sesji uchwały stanowią załączniki do protokołu.  

Protokolant:  J. Paciejewska – ins. ds. obsługi Biura Rady Gminy  …………………………………….. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica : Ewa Żybura                   …………………………………….. 


